





姓名 Name: \_\_\_\_\_

## 幼儿园 两周活动表 2 WEEKS OF ACTIVITIES

Once you have completed the learning activity, your child should color that square. Feel free to repeat any activity your child needs to practice.

完成一項活動後, 貴子弟必須將那一个格子塗上顏色。有需要的话, 活动可以重复练习。

<p><b>Rhyme Time</b></p> <p>Play a rhyming game.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Do ____ and ____ rhyme?</li><li>• Give me a word that rhymes with _____.</li></ul>  <p>押韵時間</p> <p>玩押韻遊戲。</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• ____ 和 ____ 有押韵吗?</li><li>• 给我一个和 ____ 押韵的字。</li></ul>	 <p><b>Counting Practice!</b></p> <p>Count to 100 by 1's &amp; 10's. <b>Challenge:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Try counting backwards.</li><li>• Try counting by 5's.</li></ul> <p>練習算東西!</p> <p>數 1 到 100, 連續數 (1, 2, 3) 和以 10 為單位 (10, 20, 30 . .)。</p> <p><b>挑戰:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• 试着倒数。</li><li>• 以 5 為單位數, (5, 10, 15 . .)</li></ul>	<p><b>Practice Writing Numbers</b></p> <p>Practice writing your numbers from 1-20 (requirement for the end of kindergarten).</p> <p><b>Challenge:</b> Write your numbers from 1-50 or even 100!</p>  <p>練習寫數字</p> <p>練習寫數字一到 20 (幼兒園期末时的要求).</p> <p><b>挑戰:</b> 能夠寫數字 1-50, 甚至 100!</p>	 <p>Look outside. Write a sentence about what you see. Draw a picture to illustrate.</p> <p>观查气象</p> <p>看看外面。写一个句子描述你所看到的。再画一幅画来描述。</p>
--	--	---	--

### Get Creative!

What can you create from a cardboard toilet paper or paper towel tube? Use other items you might find in your house like: magazines, paper clips, elastics, art supplies, other scraps you may find. Use your imagination. Share what you make with a parent.

**EXTRA CHALLENGE:** Email me a picture! I would love to see 😊

#### 有創造性!

你能夠用一個衛生紙或擦手紙的圓硬紙筒做成什麼東西嗎? 用家里找得到的物品: 例如雜誌, 迴紋針, 鬆緊帶, 繪畫用品, 其他废弃物。运用你的想像力。也和你的父母亲分享你的成果。

**格外的挑战:** 照张相片用电邮传给我! 我很乐意看到。



### Personal information!

Practice some of the following information with your child:



- Full name
- Parents' names
- Address
- Phone number
- Birthday and year

#### 個人資料!

請和您的孩子練習以下个人资料:

- 全名
- 父母亲的名字
- 住址
- 電話號碼
- 生年月日

### Self-Help Skills

We are more than half-way through our kindergarten year. It is time for your child to practice these self-help skills to be sure they are more independent for first grade. Please practice:

- Zipping, buttoning, snapping clothing
- Fixing inside-out sleeves
- Tying shoes

#### 自理技能

幼兒園已經過了一半。是该到了贵子弟学会自理的能力的时候, 这样, 上一年级的时候就能够独立。请练习:

- 拉拉鍊, 扣扣子, 按钮扣釘。
- 袖子從反面翻到正面。
- 綁鞋帶。

### Handwashing

Visit [www.youtube.com](http://www.youtube.com) and search for:

- Sid the Science Kid – “Germs”.
  - Jack Hartmann – “Wash My Hands”
- Then practice proper handwashing.



#### 洗手

上 [www.youtube.com](http://www.youtube.com) 网站, 然后找:

- Sid the Science Kid – “Germs”. 細菌
- Jack Hartmann – “Wash My Hands” 洗我的手

Go outside for a walk. Get some fresh air. Enjoy the day! While you are out try some of these activities:

- Count the trees or rocks
- Naming things you see – tell the first/last sound of the word
- Name a rhyming word for things you see – Example: sun/fun

**Challenge:** Go home and write a sentence about something you saw and draw a picture to illustrate.

#### 出外走走

去外面走一走。呼吸一些新鲜空气。享受这一天! 当你在外面的时候, 尝试做以下的活动:

- 算算树木, 或石头。
- 認出你看到东西的名字 – 告訴我那个名字的 頭一個/最後一個 音。
- 找一個字可以和這個东西的名字 押



### Letter Treasure Hunt

Go on a treasure hunt in or around your home. Find items that begin with each letter of the alphabet.

**Challenge:** Try sounding out each of those words and writing them down.



#### 尋寶找字母

在你家里或住家附近寻宝。为每一个字母找到一样东西, 而且那个东西的名字是从那个字母开始的。

**挑战:** 试着念出那那些

### Make a Match!

Have a grown up write an uppercase letter and you will write the lowercase letter. When you are finished, switch jobs!



#### 配对!

请一位大人, 写个大写字母, 然后你写相对字母的小写。你写完后, 两人对调。

### Kindness Counts

Write a sentence or two about how you were kind today. Draw a picture to illustrate.



#### 日行一善

写一, 二句有关你今天做的好事。再画一幅画来描述。

韻 – 例如: sun/fun

字, 并且写下来。

挑战: 写一个句子描述你所看到的某些东西。再画一幅画来描述。

--	--	--	--